

UK has been the choice of many parents when they consider planning overseas study for their children. Yet, parents are held back by factors such as financial affordability and the personality and maturity of their children.

Under this pretext, HKU SPACE International College (IC) is offering 3-year full-time international degree programmes in collaboration with two renowned universities in the UK. For families who are considering to do the study path for their children, they now have the option for their children to stay in Hong Kong and study a degree offered by a world-class university.

Reasons for studying at IC:

- 1 Degrees are awarded by renowned universities in the UK which are internationally recognised.
- 2 Programmes have been carefully designed and approved under the UK quality assurance system. Courses are delivered jointly by visiting lecturers+ from the home programmes and lecturers in Hong Kong.
- 3 Duration of study for an undergraduate programme is 3 years. Compared to local university programmes which take at least 4 years to complete, or the sub-degree and degree pathway which takes "2+2" years, IC offers an accelerated study process so that students can either join the workforce or progress onto postgraduate studies one year earlier.
- 4 Tuition fees range from HKD200,000 - HKD270,000 to complete a full-time 3-year programme. The sum is about half of the expenses for studying the same programmes overseas.
- 5 Entrance requirements are normally set at "33222"## for HKDSE graduates and HKDSE Chinese is not required.
- 6 Government financial assistance scheme is available for students enrolled on the University of London programmes that are registered under the Qualifications Framework level 5▲.
- 7 Students enrolled on the University of the Arts London programme are eligible to apply for the HKSAR Government's Extended Non-means-tested Loan Scheme (ENLS).
- 8 Overseas studying opportunity is available for students on the University of the Arts London programme - they can go to London to complete the final year*. Graduates of the programme may choose to study a master's degree programme offered by the same university in the UK or in HK.

More Details:



- + Conduct of face-to-face classes may be switched to online mode if the situation so necessitates.
- * Please refer to the leaflet for the entrance requirements.
- * Tuition fees for international students studying in the UK will apply.
- ▲ For details of QF Level, QR Registration Number and Validity Period of the locally-accredited degree programmes, please visit: www.hkqr.gov.hk.

不少香港家長都希望子女能接受外國教育，每年選擇到英國留學的學生為數不少，但當考慮到家庭的經濟條件、年青人的成熟程度及自立能力等因素，家長也許對送子女出國讀書仍然有所顧慮。

有見及此，香港大學專業進修學院與兩間著名英國大學，在港開辦三年制學士學位課程。

在港修讀英國學位課程的好處包括：

- 1 學位由著名英國大學頒授，學歷獲國際廣泛認可。
- 2 課程由英國大學編制和審核，有關大學亦會派教員來港教授+部分課程，教學質素具保證。
- 3 學生於三年內在港完成整個學士課程，比修讀本港八大的四年制學位課程或副學位「2+2」升學模式提早一年獲取學士學位。
- 4 三年全期學費介乎20萬至27萬，比起英澳大學收取外地留學生每年17萬的學費（三年計大約55萬），在港修讀的開支相對較低。
- 5 入學資格一般為HKDSE「33222」成績#，但學生毋須考獲任何中國語文成績。
- 6 倫敦大學課程獲納入資歷架構第5級▲，修讀這些課程的學生可申請政府的專上學生資助計劃。
- 7 修讀倫敦藝術大學課程的學生可申請政府的擴展的免入息審查貸款計劃 (ENLS)。
- 8 修讀倫敦藝術大學課程的學生可選擇到倫敦校園完成最後一年課程*，畢業後更可選擇繼續在香港或在英國修讀同一大學的碩士課程。

課程資訊：



- + 疫情關係，海外教員可能透過網上授課。
- * 個別課程的入學要求已列明於小冊子內。
- + 學生需繳交倫敦藝術大學的國際學生學費。
- ▲ 如欲查詢有關「已經評審之專上學院課程」的資歷架構級別、資歷名冊登記號碼及課程登記有效期，請瀏覽www.hkqr.gov.hk。

Awarding Body



Academic Direction



BSc Accounting and Finance 會計及金融理學士 2045-DP044A

This programme offers you with knowledge of both accounting and finance, as well as in the associated fields of financial reporting, auditing and assurance. You will establish a solid foundation for an analytical position in related industries.

課程涵蓋會計及金融等專業知識，並為計劃從事會計及金融行業的學生打好基礎。

Level 5 (Reg No.:13/000446/L5) Validity Period: 01/09/2013 - 31/08/2026

BSc Banking and Finance 銀行及金融理學士 2045-DP046A

This programme offers you with knowledge of the major areas of banking and finance, financial management and risk analysis. It provides a solid finance, economics and accounting background for analytical positions in banking and finance industries.

課程涵蓋銀行學、金融、財務管理及風險分析等專業知識，讓學生有穩健的基礎以從事有關銀行業及金融業的分析工作。

Level 5 (Reg No.:13/000448/L5) Validity Period: 01/09/2013 - 31/08/2026

BSc Business and Management 商業及管理理學士 2045-DP041A

This programme provides you with knowledge of the major functional areas of business and management, including accounting, economics, management, marketing, finance and many other essential elements.

課程為學生提供商業及管理所需的廣泛知識，涵蓋會計學、經濟學、管理學、市場學、財務學及其他相關領域。

Level 5 (Reg No.: 14/000003/L5) Validity Period: 01/09/2014 - 31/08/2026

BSc Economics and Management 經濟及管理理學士 2045-DP045A

This programme offers you with knowledge of both economics and management. It provides a solid economics and management background for analytical positions in various industries.

課程涵蓋經濟學及管理學等重要領域，為學生將來從事經濟及管理行業建立良好的基礎。

Level 5 (Reg No.: 13/000312/L5) Validity Period: 01/09/2012 - 31/08/2026

Programme Overview 課程概要

Awarding University: 頒授院校：	University of London 倫敦大學 (Academic Direction: London School of Economics and Political Science (LSE)) (學術指導: 倫敦政治經濟學院)
Medium of Instruction: 授課語言：	English 英文
Full Tuition Fee*: 全期學費：	HK\$192,000 to HKU SPACE and £6,714 to University of London and HK\$9,985* to HKEAA (12 courses and to be completed in 3 years) \$192,000交予HKU SPACE, £6,714 交予倫敦大學以及\$9,985*交予香港考試及評核局 (3年內須完成12個科目)
Application Fee*: 報名費：	HK\$150 to HKU SPACE and £107 to the University of London HK\$150交予HKU SPACE以及£107交予倫敦大學

The above programmes consist of 12 modules (30 credit each). Upon completion of 12 modules (360 credits), student will be awarded the degree by the University of London. No other exit awards are accredited by HKCAAVQ.

* Subject to change each year. It is a reference for degree students who take a standard route and complete the programme within the shortest possible duration (3 years) without any re-sits. The exact amount of fees paid by student (in HKD) shall fluctuate along with the currency exchange rate of GBP. 學費一般會每年調整。以上學費只供三年制的學生作參考，視乎不同修讀年期收費會有不同。學生需繳付的金額（以港幣計算）或會隨著英鎊的貨幣匯率而有所改變。

* To be adjusted in December 2022. 將會於2022年12月進行調整。

☎ 2910 7611 (Mr Chris Chan)

✉ lse_ft@hkuspace.hku.hk

University of London Business Programme 倫敦大學商科課程 (Academic Direction: London School of Economics and Political Science (LSE)) (學術指導: 倫敦政治經濟學院)

The University's reputation for high academic standards has been built on the outstanding teaching and research of its Colleges since 1836, and its degrees are recognized internationally by governments, universities and professional bodies as being of a high academic quality and standard. Academic direction for all of the courses offered through the University of London Programmes is provided by London School of Economics and Political Science (LSE). It has consistently been ranked at the highest level amongst universities in the UK. Academics at these Colleges develop the syllabi, prepare the study materials, and are responsible for the assessment of students.

倫敦大學聲譽卓越，自1836年以來，大學在傑出的教學質素及學術研究各方面都表現優秀，所頒授的學位均獲政府、教育及專業機構等國際認可。倫敦大學的商科課程，由倫敦政治經濟學院(LSE)提供學術指導。LSE在英國一直以優異的教學水平而享負盛名，於國際間的大學排名亦一向名列前茅。

QS World University Rankings 2022 QS世界大學排名2022

49th - Overall ranking worldwide	全球名列第49位
7th - Subject: Accounting & Finance	會計及金融科目名列第7位
6th - Subject: Economics & Econometrics	經濟及經濟學科目名列第6位
11th - Subject: Business & Management	商業及管理學科目名列第11位

Entry Requirement 入學資格

Applicants shall hold:

1. 2 HKDSE Category A subjects at Level 3 (including English Language) and 3 HKDSE Category A subjects at Level 2 (including Mathematics); or
2. (a) 2 GCE 'A' Level Grade E + 3 GCE 'O' Level Grade C (including English Language & Mathematics); or (b) 2 HKAL Grade E + HKCEE English Language at Grade C & 2 subjects at Grade E in HKCEE (including Mathematics); or
3. International Baccalaureate (IB) Diploma including Mathematics / Mathematical Studies at Grade 3 (Higher Level / Standard Level); or
4. An Associate Degree / a Higher Diploma from HKU SPACE or other recognised awarding institutions.#

Course specific requirements such as competence in English language and Mathematics may be required in certain programmes. Note: There are many other qualifications, both from Hong Kong and overseas, that the University of London accepts as satisfying the entrance requirements for the degree programmes.

申請人必須符合以下入學資格：

1. 於香港中學文憑考試「甲類科目」中，兩科（包括英國語文科）取得第三級以及三科（包括數學科）取得第二級或
2. (a) 於英國普通教育文憑高級程度考試中兩科取得E級，及於英國普通教育文憑普通程度考試中三科取得C級（包括英國語文科及數學科）或 (b) 於香港高級程度會考中兩科取得E級，及於香港中學會考中，英國語文科取得C級及兩科取得E級（包括數學科）或
3. 於國際文憑大學預科課程中，數學科取得3級（普通水平/高級水平）或
4. 香港大學專業進修學院或其他認可院校所頒授的副學士或高級文憑證書。#

除了基本入學要求外，個別課程或須要求申請者之英國語文及數學達指定水平。
註：倫敦大學亦會考慮由香港或海外院校所頒授的資歷。

Alumni Sharing by 1st Class Honour Student: Mr Kenley Lou (BSc Business and Management) 一級榮譽畢業生分享：柳家譽（商業及管理理學學士）



"The University of London degree at HKU SPACE has equipped me with both analytical and critical thinking skills which prepared me for my master's degree. Studying at the LSE and learning from world-class academics have not only widened my perspective, but also exposed me to various fields of study. Having had the opportunity to further my study at the LSE is a once in a lifetime opportunity I will forever cherish."

"HKU SPACE提供的倫敦大學課程為我修讀碩士學位奠定良好基礎。我慶幸能在世界頂級學府LSE進修，使我眼界大開，並有機會接觸多元化的學術領域，取得成就。"

HKU SPACE International College 香港大學專業進修學院國際學院

With the motto "Education with a Global Vision", HKU SPACE International College was established in 2003 to offer full-time undergraduate programmes to sub-degree holders. In the past 19 years, nearly 9,000 graduates obtained a bachelor's degree through the College. Recently, full-time programmes in partnerships with the University of London (UOL) and the University of the Arts London (UAL) at year-one entry-level have been made available for HKDSE/IB graduates.

香港大學專業進修學院國際學院格於「學拓瀛寰」的辦學理念，自2003年起開辦全日制學士課程，致力為副學位畢業生透過學院取得國際學位。近年，學院更為香港中學文憑試 (HKDSE) 及國際文憑試 (IB) 畢業生提供三年制學位課程。

Walk-in Admission
即場招生日
20, 21 & 22 July 2022
2022年7月20-22日

Application Deadline
截止報名日期

7, 2022 (Final Round 最後階段)
8, 2022 (Clearing Round 最後階段)

More Details
課程資訊

☎ 2910 7555

✉ ic@hkuspace.hku.hk

🌐 <http://hkuspace.hku.hk/ic>

HKU SPACE IC / Q

Free Online Application



The college reserves the right to amend information published in this leaflet, as necessary. 學院保留可隨時修改內容之權利，毋須另行通知。

These are exempted courses under the Non-local Higher and Professional Education (Regulation) Ordinance. It is a matter of discretion for individual employers to recognise any qualification to which these courses may lead. 根據《非本地高等及專業教育（規管）條例》，這些課程屬獲豁免課程。個別僱主可酌情決定是否承認這些課程可令學員獲取的任何資格。

HKU SPACE is a non-profit making University company limited by guarantee. 香港大學專業進修學院乃非牟利擔保有限公司。



HKU SPACE has fully achieved the European Standards for Quality and is recognised as having world-class quality in professional and continuing education. Trust in us as your lifelong learning partner!



Printed in June 2022
2022年6月印刷

ual: university
of the arts
london

BA (Hons) Contemporary Media Cultures 當代媒體文化 (榮譽) 文學士 2045-DP097A

The programme aims to train students to become professionals in the media, creative and cultural industries. It examines the role media, cultural and creative processes play in shaping all aspects of contemporary social life. You will learn about media and cultural theory with an emphasis on creativity, innovation, exploration, discovery and collaboration. This programme guides you through the use of local and global cases that will help you understand the links between the academic concepts and discussions explored in the degree and how these ideas can be applied using a range of media. The practical elements are designed specifically to help you develop your critical thinking - by putting ideas into practices.

當代媒體文化 (榮譽) 文學士旨在訓練學生成為媒體、創意及文化產業專才。課程著重與學生分析媒體文化及媒體製作過程，如何塑造當代社會及日常生活，讓學生透過學習、探索媒體及文化理論，培養創作、創新以及與其他人協作的的能力。講師會以實際的國際及本地例子，幫助學生了解各種學術概念和討論。課程當中的實踐元素，目的讓學生透過拍攝照片、製作短片及數碼媒體寫作，探討不同媒體及媒體訊息的特性，深入思考媒體製作的過程、手法以及其背後原因，從中發展出對媒體文化具批判而創新的思維，切合媒體、創意及文化產業的需要。

Programme Overview 課程概要

Awarding University: 頒授院校:	University of the Arts London 倫敦藝術大學
Medium of Instruction: 授課語言:	English 英文
Full Tuition Fee*: 全期學費:	HK\$200,000 (payable in 6 instalments 共分6期繳付)
Application Fee: 報名費:	HK\$150

*Subject to change each year. 學費一般會每年調整。

University of the Arts London 倫敦藝術大學

University of the Arts London (UAL) is the world's 2nd best university for Art and Design in the QS World University Rankings by Subject in 2022, for the fourth year in a row. The University offers an extensive range of courses in art, design, fashion, communication and performing arts. UAL's graduates go on to work in and shape creative industries worldwide.

倫敦藝術大學 (UAL) 於2022年連續第四年獲得QS「藝術及設計」學科排名全球第2位。大學提供的學科範圍廣泛，包括藝術、設計、時裝、傳媒、傳播及表演藝術。UAL的畢業生均能於各個文化創意產業的領域上擔任重要的角色。

QS World University Rankings by Subject 2019, 20, 21 & 22 QS世界大學學科排名 2019, 20, 21 & 22

2nd - Subject: Art & Design 藝術及設計科目名列第2位

On Campus Transfer 校園轉讀計劃

Students will be eligible to apply for transfer to London College of Communication, UAL for their final year study. Full international student fees will apply.

學生可以選擇親赴英國的倫敦藝術大學 — 倫敦傳播學院完成最後一年課程，但需繳交倫敦藝術大學的國際學生費用。



Further Studies 進修途徑

Graduates of the BA (Hons) Contemporary Media Cultures are eligible to proceed onto Postgraduate Diploma (PgDip) in Media and Cultural Critique, awarded within the HKU system through HKU SPACE, MA Media, Communications and Critical Practice awarded by London College of Communication (LCC), UAL or other local and overseas master's degree programmes.

當代媒體文化 (榮譽) 文學士畢業生亦可報讀由香港大學專業進修學院開辦的媒體及文化分析深造文憑課程，或報讀由倫敦藝術大學開辦的媒體、傳播分析與應用文學碩士課程。同學亦可選擇於本地或海外其他學院繼續升學。

Entry Requirement 入學資格

Applicants shall hold:

- In the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) Examination:
 - Level 2 or above in Mathematics and Liberal Studies;
 - Level 3 or above in TWO Elective Subjects; and
 - Level 4 or above in English Language*
- * Students who cannot achieve an overall IELTS 6.0 with a minimum of 5.5 in each of the four skills will still be considered. These students will be required to take and complete a bridging programme in academic English offered by HKU SPACE with B- or above before the start of the programme for meeting the minimum English proficiency requirement of the programme.
- or
- Equivalent qualifications (e.g. The International Baccalaureate (IB))
 - Students will be considered if they have achieved a minimum of 80 UCAS tariff points from one of the following qualifications: BTEC Extended Diploma, International Baccalaureate, UAL Extended Diploma in Art and Design, Access to HE Diploma, Equivalent EU or Non-EU qualifications.

申請人必須符合以下入學資格:

- 於香港中學文憑考試中
 - 數學及通識科第二級或以上;
 - 兩個選修科目第三級或以上; 及
 - 英國語文科第四級或以上*
- * 申請人如未能於香港中學文憑考試英國語文科取得第四級，或於IELTS中取得總成績6分；及在各項目分數取得不低於5.5分之要求，學院亦會考慮其申請。但申請人必須完成由香港大學專業進修學院提供的英語銜接課程，並取得B-或以上的成績，以達至符合入學的英語要求。
- 或
- 與(1)列出的同等學歷 (例如：國際文憑大學預科課程)
 - 申請人必須符合以下其中一項入學資格，及換算後不低於80 UCAS等級的計算總分：
BTEC Extended Diploma, International Baccalaureate, UAL Extended Diploma in Art and Design, Access to HE Diploma, Equivalent EU or Non-EU qualifications.



Welcome Message 歡迎辭

Natalie Brett

Head of London College of Communication & Pro Vice-Chancellor, University of the Arts London
倫敦藝術大學副校長暨倫敦傳播學院院長

"You will become part of a diverse and dynamic community that has been in existence for over 120 years. As well as teaching, our academic and technical staff are practising artists, designers, communicators and writers. Our beliefs are deeply rooted in a practice-based education delivered through a variety of approaches to learning, teaching and research."

"英國倫敦藝術大學擁有超過120年歷史，我們歡迎你成為這所多元化及充滿活力的院校的一份子。我們的課程由業界的專業人士教授，其中包括藝術家、設計師、媒體工作者及作家。以實踐為本的教學模式一直是我們恪守的信念，讓學生在各方面都得到全面而專業的發展。"

HKU SPACE
香港大學專業進修學院
HKU School of Professional and Continuing Education

3-Year Full-time UK Undergraduate Programmes 三年全日制英國大學課程

For HKDSE, IB and other Secondary School Graduates
為香港中學文憑試及國際文憑畢業生或同等學歷人士而設

2022-23



London College of Communication, photo by Luke Whitehead



Study in HK to obtain an overseas degree 在港修讀海外大學資歷



Awarding Body



Academic Direction

